



Warning: Fraudsters Using JAFCO Asia name to deceive individuals to invest in a certain APP

JAFCO Asia's China offices had received information recently about fraudsters using the name of JAFCO Asia “集富亚洲投资” to deceive individuals to invest in a certain APP. In an attempt to add an element of legitimacy, the fraudsters may falsely claim to be employees of JAFCO Asia in order to lure potential individual investors to an APP falsely created by such fraudsters.

If you are contacted by someone claiming to be a JAFCO Asia employee in China and are doubtful of his/her legitimacy, please contact Liu Mo at (8610-65909730) or Chelsy Yao at (8621-68413818) to verify whether the individual is actually an employee. You may also refer to this official website of JAFCO Asia (www.jafcoasia.com). If someone has contacted you falsely claiming to be a JAFCO Asia employee, you may also consider making a report to the local Police.

Thank you for your attention.

17th May 2019

警告：行骗者使用集富亚洲的名义欺骗个人投资假的 APP 程序

近期集富亚洲 (JAFCO Asia) 中国代表处收到了有关欺诈者使用“集富亚洲投资”的名义欺骗个人投资某些应用程序 (APP) 的信息。为了提升自身可信度，欺骗者可能谎称自己是集富亚洲的雇员来引导潜在的个人投资者至他们构建的虚假 APP。

如果您有收到有人自称是集富亚洲中国雇员的电话并怀疑他/她的真实性，请联系 Liu Mo (8610-65909730)或 Chelsy Yao at (8621-68413818)来证实与您取得联系的人是否为集富亚洲的真正雇员。或者您可以通过集富亚洲的官方网站(www.jafcoasia.com) 进行确认。如果有人与您联系谎称自己是集富亚洲雇员，您也可以考虑向当地警方报警。

感谢您的关注。

2019年5月17日